
Oświadczenie złożone 

przez senatora Jana Marię Jackowskiego 

na 69. posiedzeniu Senatu 

w dniu 20 grudnia 2018 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra sprawiedliwości, prokuratora generalnego Zbigniewa Ziobry 

W związku z pojawiającymi się w mediach informacjami o tzw. wzmożonym korzystaniu ze zwolnień le-

karskich, L4 przez pracowników sądów zwracam się do Pana Ministra z uprzejmą prośbą o udzielenie odpo-

wiedzi na następujące pytania. 

1. Jaka jest skala tego zjawiska i czy ministerstwo ten problem monitoruje? 

2. Na jakim etapie są rozmowy z protestującymi? Czy trwają takie rozmowy, a jeśli tak, to jakie są per-

spektywy dojścia do porozumienia? 

3. Jakie działania zaradcze podjęto w związku z faktem, że ten protest może powodować opóźnienia 

w rozpatrywaniu spraw w sądach, co w sposób szczególny dotknie obywateli? 

Jan Maria Jackowski 


